

Date: 04/03/2025

التاريخ: 2025/03/04

Mr. Hamed Ahmad Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market
Dubai, United Arab Emirates

السيد/ حامد أحمد علي المحترم،
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي
دبي، الإمارات العربية المتحدة

Greetings,

تحية طيبة وبعد...

Subject: Disclosure regarding the recent trading in the share of BHM Capital Financial Services PSC

الموضوع: إفصاح بشأن التداولات التي تمت مؤخراً على سهم شركة بي اتش ام كابيتال للخدمات المالية ش.م.خ

With reference to the above subject, and in response to your inquiry regarding the decline in the share price of BHM Capital Financial Services from 18/02/2025 to 03/03/2025, we confirm that the company has no material information or undisclosed financial data or news that may impact the share price.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، ورداً على استفساركم بشأن انخفاض سعر سهم شركة بي اتش ام كابيتال للخدمات المالية خلال الفترة من 2025/02/18 إلى 2025/03/03، فإننا نؤكد أنه لا يوجد لدى الشركة أي معلومات جوهرية أو بيانات مالية أو أخبار من شأنها التأثير على سعر السهم.

We also urge the shareholders to follow the company's news and official disclosures exclusively through the Dubai Financial Market website and the company's official website.

كما نوجه عناية السادة المساهمين إلى متابعة أخبار الشركة والتصريحات الرسمية الصادرة عنها حصرياً عبر سوق دبي المالي والموقع الإلكتروني الرسمي للشركة.

Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام...

Abdel Hadi Al Sa'di
Chief Executive Officer



عبد الهادي السعدي
الرئيس التنفيذي